



HERSTELLERERKLÄRUNG

Für folgende Produkte

RESOLUTION MEPC. 269(68) - Hong Kong Convention

Bei den in der Resolution in Appendix 1 Table A No. A-3 (FCKWs) sowie Table B No. B-7 (polychlorierte Naphtaline) / No. B-9 (Alkane C10-C13) gelisteten Stoffen handelt es sich um Chemikalien, für welche nach der Verordnung (EG) Nr. 850/2004 aufgrund ihrer Gefährlichkeit Handelsbeschränkungen bestehen. Diese Stoffe finden keine Verwendung in Produkten der SAMSON AG.

Die Stoffe aus Table A No. A-1 (Asbest), No. A-2 (PCBs), No. A-4 (Anti-fouling Systems) sowie No. B-8 (radioaktive Substanzen) sind nicht in unseren Produkten enthalten.

Die in Table B No. B-1 bis No. B-6 genannten Stoffe sind identisch mit denen der RoHS II (Richtlinie 2011/65/EU). Während die RoHS II die Einhaltung der Grenzwerte zwingend fordert, werden in der IMO Resolution 269(68) lediglich exakte Mengen- und Positionsangaben bei Überschreitung des Schwellenwertes verlangt.

Aus o.g. Erwägungen können wir ableiten, dass unsere Produkte zur IMO Resolution 269(68) Konformität aufweisen.

Aus Verantwortung gegenüber unserer Umwelt ist es das Bestreben der SAMSON AG, die Stoffbeschränkungen der o.g. Richtlinie zum frühestmöglichen Zeitpunkt umzusetzen. Deshalb befasst man sich bei der SAMSON AG bereits seit einiger Zeit intensiv mit der Identifizierung und Umstellung solcher umweltgefährdender Stoffe.

Sollte jedoch Ihrerseits kurzfristig dennoch Schadstofffreiheit nach der o.g. Richtlinie gefordert werden, so muss der Aufwand für eine vorzeitige Konformität und die sich daraus ergebenden Mehrkosten und Termine ermittelt werden.

MANUFACTURER'S DECLARATION

For the following products

RESOLUTION MEPC. 269(68) – Hong Kong Convention

According to Regulation (EC) No. 850/2004, trade restrictions apply to the chemicals listed in the resolution in Appendix 1, Table A No. A-3 (ozone depleting substances) as well as in Table B No. B-7 (polychlorinated naphthalenes)/No. B-9 (alkanes, C10-C13) as these substances are hazardous. These substances are not used in any products manufactured by SAMSON AG.

Neither do our products contain substances listed in Table A No. A-1 (asbestos), No. A-2 (PCBs), No. A-4 (anti-fouling systems) and No. B-8 (radioactive substances).

The substances mentioned in Table B No. B-1 to B-6 are identical with the substances listed in RoHS II (Directive 2011/65/EU). While RoHS II mandates that the limits be observed, IMO Resolution MEPC.269(68) only mentions that the exact amounts and positions be specified if the threshold is exceeded.

Based on the considerations mentioned above, we can deduce that our products comply with Resolution IMO Resolution MEPC.269(68).

In view of our responsibility towards the environment, SAMSON AG strives at implementing the banned material regulations stipulated in the rules and regulations mentioned above as early as possible. As a result, SAMSON AG has put extensive work into identifying substances that are harmful to the environment and into substituting them.

However, if you require our products to be free of hazardous substances according to the rules and regulations mentioned above at short notice, we need to determine the amount of time and work required to achieve compliance before the transition period expires as well as the resulting extra cost.




SAMSON AG



Herr Thorsten Muth
Zentralabteilungsleiter
After Sales Service

Head of Central Department
After Sales Service

SAMSON AG



ppa. Günther Scherer
Zentralabteilungsleiter
Total Quality Management

Head of Central Department
Total Quality Management